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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szalay-Bobrovniczky Kristóf, honvédelmi miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Lasszóval kell fogni a katonának menőket, Ön meg 
elbocsátja őket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Egy új kormányrendelet lehetővé tette, hogy Szalay-Bobrovniczky Kristóf honvédelmi miniszter
egyoldalú  döntéssel,  kéthavi  felmentési  idővel  felmondhassa  a  szolgálati  viszonyát  egyes
katonáknak  azok  közül,  akik  betöltötték  45.  életévüket,  és  legalább  25  év  tényleges  szolgálati
viszonnyal rendelkeznek.
 
Eddig  hány  személy  esetében  került  sor  erre,  hány  személy  esetében  van  folyamatban,  idén
összesen  kb.  hány  személy  esetében  tervezik  ezt?  Az  előbbi  számokat  kérem  rendfokozati
megoszlásban közölni szíveskedjen.
 
A Bloombergnek adott interjújában azt mondta: „a seregben mintegy 8-10 ezer betöltetlen állás is
van. A miniszter tervei szerint a jelenlegi 37 640 fős létszámot a többszörösére bővítik a jövőben.”
https://telex.hu/belfold/2023/01/31/szalay-bobrovniczky-kristof-katonasag-elbocsatas-bovites-
honvedseg
Mi ennek a 8-10 ezer  állásnak,  beosztásnak a  rendfokozati  megoszlása? És hogyan gondolja  a
mintegy  38  ezres  számot  a  többszörösére  bővíteni,  miközben  kirúgják  az  idősebbeket,  az
oltatlanokat és a nemzetibb érzelműeket (pl. https://kuruc.info/r/2/234211)??? Lasszóval kell fogni
a katonának menőket, Ön meg elbocsátja őket? Ez az első létszámbővítés a világtörténelemben,
amit  kirúgással  kezdenek.  Nem  hiszem,  hogy  sok  fiatal  megy  majd  katonai  pályára  abban  a
tudatban, hogy 45 évesen útilaput kötnek a talpára.
 
Kérem,  válaszában  tegye  közzé  a  Magyar  Honvédség  jelenlegi  (vagy  év  eleji)  személyi
állományának rendfokozati megoszlását.



 
 
Végül  az  alábbi,  a  honvédek  közt  terjedő,  egy  faliújságon  közzétett  hirdetmény  kinek  a
rendelkezése? Országos szabályrendszer ez, vagy csak helyi?
 

 
 
További munkájához kívánok erőt, egészséget, és katonaszerencsét!
 
Tisztelettel:
Novák Előd
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